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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Khashayar Farmanbar (S)

2021/22:1762 Priset på naturgas för uppvärmning av hus

Dagligen läser vi i medier om prisökningar och stigande inflation. Mest handlar 
det om mat-, el- och bensinkostnader. Vad gäller bensin och diesel har vi sänkt 
skatten för att underlätta för medborgarna. 

Särskilt allvarlig kan situationen i vinter bli för dem som har uppvärmning med 
naturgas. Sydsvenskan skriver den 18 juni ”Kraftigt tryck uppåt för 
naturgaspriset”. Då har priset redan ökat med 97 procent jämfört med samma 
period förra året (januari–maj). 

Jag känner till en bostadsrättsförening med 24 lägenheter som seniorboende i 
Bunkeflostrand. Redan vid projekteringen på 1990-talet önskade de boende få 
uppvärmning med fjärrvärme men fick veta att Malmö stad beslutat att området 
ska ha naturgas som uppvärmning. Under årens lopp har de haft ganska höga 
kostnader för uppvärmningen.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Khashayar Farmanbar:

 

Vad avser statsrådet att göra för att underlätta den ekonomiska situationen för 
boende som använder naturgas för husuppvärmning?

………………………………………

Jamal El-Haj (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-06-21
Besvaras senast
2022-06-29 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


